

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Chest CT Features of 187 Pulmonary Tuberculosis with AIDS

(艾滋病合并肺结核 187 例患者胸部 CT 表现)

R. P. ZHANG, T. WANG, L. J. SONG, G. H. SU, L. MA, J. GAO.....1

A Common Problem Diagnosis Analysis of 2000 Cases of Pathological Consultation

(2000 例病理会诊常见诊断问题分析)

Y. L. WENG, M. Y. WU.....5

Traditional Chinese Medicine Syndrome Type Analysis of Pancreatic Cancer

(胰腺癌中医证型分析标)

K. ZHANG, W. Z. SHOU.....10

Advances in Immune Therapy for Non Small Cell Lung Cancer

(非小细胞肺癌免疫治疗研究进展)

X. H. JIANG, W. Z. SHOU.....15

Comparison of the Results of AST, UREA and GLU between Different Automated Chemistry Analyzers

(不同生化分析仪测定血清谷草转氨酶、尿素、血糖结果的比对分析)

Q. HAN, G. H. SUN, Q. M. SUN, L. L. LV, X. L. MA.....21

Discussion of the Applications and Progress of POCT and Thioredoxin Reductase Activity Testing (TrxR) in the Field of Oncology

(浅谈 POCT 及硫氧还蛋白还原酶活性检测在肿瘤领域的应用与进展)

N. XIANG, L. ZHANG, H. H. ZENG.....25

Current Situation of Retroperitoneal Ectopic Pregnancy: Data Analysis of 14 Cases

(腹膜后异位妊娠的诊断与治疗现状: 14 例文献资料分析)

S. HE, F. T. LI, Z. F. HU.....35

A Study of Chemotherapy-Related Cognitive Impairment in Gynecologic Cancer Patients

(妇科癌症患者化疗后与认知功能障碍相关的研究)

Z. L. CHEN, R. ZHANG, X. L. ZHANG, Y. Z. LI, B. J. CHEN, Y. Y. ZHONG, R. H. ZHOU.....40